



KOWLOON BOWLING GREEN CLUB

26 November 2011

Notice

Dear bowlers,

Updated Arrangement & Drinks List for League Games' Bowlers

Recently some bowlers had strongly requested to have a better control of the bowling drinks during the League games. Therefore, the General Committee meeting on 24 November 2011 had made a conclusion to set a criterion to restrict the drinks consumption. With effective from 3 December 2011 (Saturday), the drinks for League games' bowlers will be limited on the attached list. Please be reminded that the bowling drinks will not be provided after 7pm.

Thank you for your attention.

Amy Chan
Club Manager

通告

親愛的球員：

更新聯賽飲料目錄及安排

最近有些球員反映及強烈要求改善監控聯賽期間飲料之安排，故執委會於 2011 年 11 月 24 日的會議中同意釐定一個聯賽期間飲品消耗量的標準。有關之規定將於 2011 年 12 月 3 日(星期六)起生效，球員只可以選擇附表內之飲品，因賽事而提供之飲品將在晚上 7 時正停止。

敬希垂注。

會所經理
陳愛薇謹啟
2011 年 11 月 26 日

